
Beste inwoner
Het heeft een tijdje geduurd, maar de zomer is weer in het land. Na de lange, natte wintermaanden lonken het mooie weer, 
de terrasjes, de festivals en de zomervakantie. Ondanks het mooie weer, beheersen enkele thema’s nog altijd stevig het 
nieuws zoals de oorlog in Oekraïne, de inflatie en de uitdagingen voor onze koopkracht. Zorgen die we als partij delen en 
waarvoor we streven naar oplossingen.

Ondertussen bouwen we voort aan ons langetermijnproject in Wingene-Zwevezele. Onze gemeenteraadsleden blijven op een 
constructieve en kritische manier oppositie voeren in de gemeenteraad. Onze fractie neemt haar rol als waakhond met verve 
op, maar lanceert bij regelmaat ook nieuwe, constructieve voorstellen. Denk maar aan het gerealiseerde N-VA-voorstel om in 
te tekenen op het platform Goedaanbesteed.be, het pleidooi voor een betere gemeentelijke rattenbestrijding of de vraag om 
de strijd op te voeren tegen de Aziatische hoornaar.

Het begin van de zomermaanden betekent ook dat onze Vlaamse feestdag nadert. In juli gaan we weer de boer op met onze 
jaarlijkse 11 juli-actie. Dus laat de leeuw naar hartenlust wapperen op onze Vlaamse feestdag, wij zorgen alvast voor een 
verfrissend flesje Vlaamsche Leeuw. 

Vanuit het voltallige bestuur wensen we u deugddoende en fijne zomermaanden toe! 

Pieter-Jan Verhoye 
Afdelingsvoorzitter

N-VA Wingene-Zwevezele vraagt betere, gemeentelijke rattenbestrijding
Tijdens de gemeenteraad van februari pleitte gemeente-, OCMW- en BCSD-raadslid Marie-Christine Vandendriessche voor een 
betere aanpak van de rattenproblematiek. Ondanks verschillende meldingen van rattenoverlast, merkt Marie-Christine op dat 
niet alle meldingen effectief doorstromen naar onze gemeentelijke diensten. 

De gemeente is wettelijk verplicht tot rattenverdelging op het openbare 
domein. “Dat is een algemeen probleem en vergt dus een algemene 
aanpak. Ratten dragen geen oorringnummer en blijven niet uitsluitend 
op openbare of particuliere gronden. Ze zijn dus van niemand en  
iedereen”, aldus Marie-Christine.

Slimme rattenvallen

Marie-Christine: “We moeten niet wachten op meldingen van buurt-
bewoners, maar proactief een versnelling hoger schakelen in de  
rattenbestrijding. Want momenteel kunnen particulieren enkel ratten-
en muizenvergif aankopen dat weinig effectief is. Daarom pleit ik voor 
het inzetten van een slim rattenverdelgingssysteem met de zogenaamde 
ecologische boobytraps. Dat is doeltreffend, dier- en natuurvriendelijk 
en vrijwaart de biodiversiteit. In de Voorkempen gebruiken ze die  
techniek al en de resultaten zijn alvast veelbelovend.”

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever
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Gemeente tekent in op  
Goedaanbesteed.be
Op vraag van de N-VA registreert gemeente Wingene 
zich op het nieuwe West-Vlaamse platform  
‘Goedaanbesteed.be’. Die nieuwe, interactieve  
website geeft zelfstandigen, KMO’s en kleine bedrijven 
een duidelijk overzicht van opdrachten en openbare 
aanbestedingen die bij hun activiteiten of specialisa-
ties aansluiten. De N-VA brak in het verleden al een 
lans om zich te registreren op het digitale platform. 

Fractievoorzitter en gemeenteraadslid Pieter-Jan 
Verhoye: “Het doel van de nieuwe website is om lokale 
ondernemers meer zaken te laten doen met gemeenten 
en overheidsinstellingen. Het platform is een ideaal 
instrument om de omzet en het groeipotentieel van 
zelfstandigen en ondernemingen te verhogen. Op die 
manier kan bijvoorbeeld een loodgieter of elektricien  
uit Wingene-Zwevezele meer kans maken om zo’n  
interessante opdracht binnen te halen. We doen daarom 
ook de oproep aan onze ondernemingen om zich  
massaal in te schrijven op de nieuwe website.”

Marie-Christine wil strijd tegen  
Aziatische hoornaar opvoeren
Tijdens de gemeenteraad van april heeft gemeente-, OCMW- 
en BCSD-raadslid Marie-Christine Vandendriessche  
ervoor gepleit om de strijd tegen de Aziatische hoornaar  
op te drijven. De N-VA wil voorkomen dat de wespensoort  
een te grote impact heeft op onze bijen, imkers en fruit- 
teelt. Het gemeentebestuur volgde het voorstel van  
Marie-Christine en tekende in op het provinciaal gecoör-
dineerd actieplan ter bestrijding van de wespensoort.

Hart voor de bij

Volgens Marie-Christine moeten we het probleem op de best 
gecoördineerde manier aanpakken. Het lot van de bij ligt haar 
nauw aan het hart. Een decennium geleden ontwikkelde ze al 
een visie en een actieplan voor de bij. Als lid van de gemeente-
lijke werkgroep Kruisbestuivers is ze trots dat daarmee aan  
de slag wordt gegaan. En dat het ecosysteem van de bij zal  
verbeteren door bijvoorbeeld het bloemenzaadwinningsperceel 
Bieland.

N-VA zet Herman Derudder en Rita Schoonbaert in de bloemetjes
N-VA Wingene-Zwevezele zette Herman Derudder en Rita 
Schoonbaert onlangs in de bloemetjes. Een N-VA-delegatie 
verraste hen tijdens de Week van de Vrijwilliger met een 
mooie attentie. Herman en Rita wonen al jaren in Villa 
Amphora en werken er als vrijwilliger.

We willen alle vrijwilligers in onze gemeente van harte  
feliciteren en bedanken voor het warme engagement.  
Herman en Rita zijn voor veel inwoners van Villa  
Amphora een belangrijk aanspreekpunt en hun toeverlaat. 
Hun engagement, passie en vrijwilligerswerk zijn hart- 
verwarmend. Daarom zetten gemeenteraadsleden  
Pieter-Jan Verhoye, Marie-Christine Vandendriessche  
en bestuurslid Marie-Rose Deryckere hen graag in de  
bloemetjes tijdens de Week van de Vrijwilliger. 

N-VA-voorstel wordt realiteit!

Marie-Christine: “We moeten onze bijen beschermen. 
Gelukkig wordt het N-VA-voorstel realiteit!”

Bedankt voor het vrijwilligerswerk!

wingene@n-va.be

wingene@n-va.be



Bert Maertens breekt lans voor binnenvaart
In 2022 was de kostprijs van de � les 
op de wegen 4,8 miljard euro door 
tijdverlies, extra brandstofgebruik en 
bijkomende uitstoot. Tegelijk werden 
3,5 miljoen ton goederen minder 
vervoerd via de binnenvaart. Dat 
is een daling met 4,8 procent 
vergeleken met 2021. 

“Die cijfers moeten de Vlaamse overheid wakker schudden”, 
stelt N-VA-volksvertegenwoordiger Bert Maertens. “De 
zogenaamde modal shift is noodzakelijk. Dat houdt in dat we 
zoveel mogelijk mensen aansporen om zich met de fiets of met 
het openbaar vervoer te verplaatsen in de plaats van met de 
wagen. Vrachtwagens sporen we aan hun lading over te zetten 
op het spoor of de binnenvaart.” 

Volgens Maertens valt er zeker voor goederentransport over 
het water nog veel winst te behalen: “Tachtig procent van 
de Vlaamse bedrijven is gevestigd op minder dan tien 
kilometer van een bevaarbare waterweg. Veel ondernemers 
zijn zich onvoldoende bewust van de mogelijkheden van de 
binnenvaart. Daarom is het belangrijk dat de Vlaamse overheid 

die bedrijven actief opzoekt en hen naar de binnenvaart leidt. 
Tegelijk moet Vlaanderen blijven investeren in de binnenvaart-
infrastructuur zoals bij het project Stadsvaart Brugge en de 
opwaardering van de Leie en het kanaal Roeselare-Leie om 
grotere schepen doorgang te bieden.”

In welke toeristische belevingen investeert 
minister Demir in Midden-West-Vlaanderen?

Een nieuwe digitale beleving rond het leven en werk 
van kunstschilder Emile Claus in Waregem.

Een interactief, digitaal bezoekersparcours in 
Brouwerij Rodenbach in Roeselare.

De toeristische ontsluiting van de productiesite van 
chocoladeproducent Vandenbulcke in Kortrijk.

Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare in 2021. Dat is 
een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte van 2019. Dat blijkt uit de cijfers 
die provincieraadslid Johan De Poorter opvroeg bij de gouverneur. “Heel vaak is 
de eigendom van eigenaars ingekleurd als jachtterrein zonder dat de eigenaars 
daarvan op de hoogte zijn. Ik roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op 
om het contact met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten 
lokale besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als eigenaar van 
een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle partijen”, stelt Johan De Poorter 
uit Meulebeke.

Zuhal Demir geeft toeristische ondernemers 
in Midden-West-Vlaanderen duwtje in de rug

Recente cijfers van Eurostat geven aan dat de 
toeristische overnachtingen in ons land hoger 
liggen dan in 2019, voor corona dus. 

Toeristische sector is veerkrachtig
Vlaams volksvertegenwoordiger Cathy Coudyser: 
“Onze toeristische sector heeft nog maar eens bewezen heel veer-
krachtig te zijn. Minister Demir steunt het doorzettingsvermogen 
van de West-Vlaamse toeristische sector met net geen 6,5 miljoen 
euro. De Vlaamse steun voor 22 toeristische belevingen aan de kust, 
in kunststad Brugge, de Westhoek en de West-Vlaamse groene regio’s 
zorgt ervoor dat West-Vlaanderen ook de komende jaren innoveert 
en de toeristische provincie bij uitstek blijft.”

Veel klachten over West-Vlaamse fi ets- en wandelroutes

In 2022 waren er in totaal 2.545 klachten over de fiets- en wandel-
routes van het recreatieve netwerk van Westtoer. Dat is een lichte 
daling ten opzichte van 2021, maar het zijn toch bijna 700 klachten 
meer dan in 2020. Dat blijkt uit cijfers die provincieraadslid Kurt 
Himpe uit Izegem opvroeg bij de deputatie. Verder onderzoek is 
nodig.

“Volgens Westtoer zorgt de coronaperiode 
voor de stijging: meer mensen fietsten en 
wandelden. De klachten gaan meestal over 
de routes, onleesbare bordjes of omgevallen 
palen. Niet onlogisch, want heel wat routes 
zijn aangelegd tussen 1990 en 2000. De 
verbetering van de routes is alvast een eerste 
stap in de goede richting”, besluit Kurt Himpe.

Voorstel Axel Ronse: 
werkloosheidsuitkering beperken in de tijd

Hee�  u het ook al gemerkt? De krapte op de arbeidsmarkt blij�  aanhouden. 
Heel wat vacatures raken niet ingevuld, zeker bij knelpuntberoepen. Daarom 
wil de N-VA al langer de werkloosheidsuitkering beperken in de tijd. “Het zou 
een extra stimulans zijn voor werklozen om actief werk te zoeken of zich bij te 
scholen”, zegt Vlaams Parlementslid Axel Ronse.

Werken aantrekkelijker maken door beperking werkloosheidsuitkering in de tijd
Door de koerswijziging van de cd&v zijn nu alle partijen van de Vlaamse 
meerderheid te vinden voor een beperking van de werkloosheidsuitkering in 
de tijd. Op papier toch. Vlaams Parlementslid Axel Ronse diende een concreet 
voorstel in om die beperking in te voeren in Vlaanderen, maar de cd&v en Open 
Vld ontvingen zijn initiatief niet met open armen. “Dat is ongezien: vacatures 
raken niet ingevuld en tegelijkertijd wil Vlaanderen tachtig procent van de 
bevolking aan het werk. De werkloosheidsuitkering beperken in de tijd kan 
werken aantrekkelijker maken”, zegt Axel Ronse.

Federale regering laat asymmetrische arbeidsmarktbeleid toe
“De federale regering laat een asymmetrisch arbeidsmarktbeleid toe. Zo kan 
Vlaanderen eigen accenten leggen op het vlak van arbeidsmarktbeleid. De bocht 
van de cd&v was een unieke kans om met Vlaanderen opnieuw een voorsprong 
te nemen op de andere deelstaten. Het is hypocriet om het debat enerzijds zelf 
aan te wakkeren en anderzijds geen concrete beslissingen te willen nemen”, 
besluitAxel Ronse uit Kortrijk.

www.west-vlaanderen.n-va.be
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Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Plannen Keizerspark
Begin dit jaar heeft het gemeentebestuur zijn voorkeursscenario bekendgemaakt voor het Keizerspark. De N-VA had de voor-
bije jaren meermaals gewaarschuwd voor een te hoge kostprijs van het totale project. Omdat de kosten van de oorspronkelijke 
plannen te hoog opliepen, kiest het gemeentebestuur er nu voor om het project Keizerspark in verschillende fasen aan te  
pakken. Maar in plaats van eerst het gemeentehuis aan te pakken, wil het bestuur eerst het vrijetijdscentrum bouwen.

Focus op kerntaken

De N-VA roept het bestuur op om zich te focussen op zijn 
kerntaken. “Het gemeentebestuur moet eerst en vooral 
een goede dienstverlening garanderen in de toekomst. 
Daarom opteren we ervoor om eerst het gemeentehuis 
aan te pakken. Door dat te renoveren en om te vormen 
tot een volwaardig administratief centrum, kunnen we de 
beste dienstverlening aanbieden. Ons gemeentepersoneel 
levert puik werk, maar we moeten de nodige infrastruc-
tuur verzekeren. Dat komt zowel het gemeentepersoneel 
als de inwoners ten goede”, zegt fractievoorzitter en 
gemeenteraadslid Pieter-Jan Verhoye. De N-VA zal blijven 
waken over het dossier, want volgens de eerste budget-
taire raming zal het vrijetijdscentrum 9,1 miljoen euro 
kosten. Dat bedrag beslaat bijvoorbeeld ruim de helft van 
alle gemeentelijke exploitatie-inkomsten van vorig jaar. 
Voor de N-VA is het enorm belangrijk dat de inwoners 
niet worden opgezadeld met een financiële kater door 
het project. We blijven waken over de centen van onze 
gemeente.

Net zoals de voorbije jaren trakteert N-VA Wingene-Zwevezele 
inwoners die de Vlaamse Leeuw uithangen op dinsdag 11 juli met 
een flesje ‘Vlaamsche Leeuw’-streekbier. “Van ’s morgens vroeg 
gaan we op pad in onze gemeente. Waar onze bestuursleden de 
vlag zien, belonen ze de inwoners met een flesje tripel Vlaamsche 
Leeuw”, zegt afdelingsvoorzitter Pieter-Jan Verhoye. Met de actie 
wil de lokale N-VA-afdeling de Vlaamse feestdag wat extra kleur 
geven. Bezorg ons op voorhand uw adres door te mailen naar 
pieterjan.verhoye@n-va.be met een foto van de vlag.

Werkt u mee aan een  
welvarend Vlaanderen?

N-VA Wingene-Zwevezele is continu op zoek 
naar mensen die zich willen engageren om 
samen onze plaatselijke afdeling te besturen. 
We zoeken echte teamspelers, die samen met 
ons huidige bestuur Wingene-Zwevezele een 
warm hart toedragen, en nog veel dingen willen 
verbeteren. Interesse? Neem contact op via 
pieterjan.verhoye@n-va.be.

wingene@n-va.be

wingene@n-va.be



Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.

Werkzaamheidsgraad Werkloosheid

Arbeidsdeelname in Vlaanderen 
op historisch recordniveau (in %, 2022)
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.
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